

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

ՀՆԷԱԲԱՆՈՒԹՅՈՒՆ

- Սերոբյան Վ., Մոտեկուին Բ.** Կենտրոնական Հայաստանի ստորին ֆամենի cyrtospiriferid բրախիոպոդի երկու տեսակների մասին 5

ՇԵՐՏԱԳՐՈՒԹՅՈՒՆ

- Սահակյան Լ.** Վեդու ակալա-լամպրոֆիրային դիատրեմայի հասակը (Հայաստան) 16

ՇՐՋԱԿԱ ՄԻՋԱՎԱՅՐ

- Ավագյան Ա.Ա., Ուրյան Հ.Ռ., Բոյնագրյան Վ.Ռ., Տարասյան Ն.Հ.** Ռելիեֆի թվային մոդելի վերլուծությամբ ռելիեֆի գծային ձևերի տարանջատման մեթոդն ու արդյունքները Արաքս գետի միջին հոսանքի ավազանի ձախ ափի օրինակով 29

ՄԵՏԱՂԱԳՈՅՈՑՈՒՄ

- Հովհաննիսյան Ա.Ե., Պանովա Ե.Գ., Օկունև Ի.Ս., Առաքելյան Դ.Գ., Միրադեղյան Վ.Վ., Չերնովա Ի.Գ.** Հայաստանի սել թերթաքարային ֆորմացիայի հեռանկարների մասին. Մետադաբերություն, գազաֆիկացում եվ նոր տեխնոլոգիաներ 48

ԵՐԿՐԱՖԻԶԻԿԱ

- Հարությունյան Ռ.Ա.** Եվս մեկ անգամ Երևանյան և հարակից ակտիվ խզվածքների գոյության խնդրի շուրջ 65

- ԳԻՏԱԿԱՆ ԽՐՈՆԻԿԱ** 81

ՀԻՇԱՐԺԱՆ ՏԱՐԵԹՎԵՐ

- ՌՈՄԻԿ ՆԱԻՐԻԻ ԶԱՐՅԱՆ** (ծննդյան 90-ամյակի)..... 83

СОДЕРЖАНИЕ

ПАЛЕОНТОЛОГИЯ

- Серобян В., Моттекуин Б.** О двух новых видах cyrtospiriferid брахиопод из нижнего фамена центральной Армении 5

СТРАТИГРАФИЯ

- Саакян Л.** Возраст вединской щелочно-лампрофировой диатремы (Армения) .. 16

ОКРУЖАЮЩАЯ СРЕДА

- Авакян А.А., Улоян А.Р., Бойнагрян В.Р., Тарасян Н.А.** Метод и результаты выделения линейных форм рельефа по данным анализа ЦМР на примере левобережья бассейна среднего течения реки Аракс 29

МЕТАЛЛОГЕНИЯ	
Оганесян А.Е., Панова Е.Г., Окунев И.С., Аракелян Д.Г., Сирадегян В.В., Чернова И.Г. О перспективах черносланцевых формаций Армении: металлоносность, газафикация и новые технологии	48
ГЕОФИЗИКА	
Арутюнян Р. Еще раз к вопросу о существовании Ереванского и примыкающих к нему активных разломов	65
НАУЧНАЯ ХРОНИКА	81
ПАМЯТНЫЕ ДАТЫ	
ЗАРЯН РОМИК НАИРИ (К 90-летию со дня рождения)	83

TABLE OF CONTENT

PALEONTOLOGY	
Serobyany V., Mottequin B. On two cyrtospiriferid brachiopod species from the lower famennian of central Armenia	5
STRATIGRAPHY	
Sahakyan Lilit. The age of Vedi alkaline lamprophyre diatreme (Armenia)	16
NATURAL ENVIRONMENTAL	
Avagyan A.A., Uloyan H.R., Boynagryan V.R., Tarasyan N.H. The method and results of the linear landforms extracton using dem analysis data, on the example of the left bank of the Araks river basin's middle part	29
METALLOGENY	
Hovhannisyan A.E., Panova E.G., Okunev I.S., Arakelyan D.G., Siradeghyany V.V., Chernova I.G. On the perspectives of the black-shale formations of Armenia: ore bearing capacity, gasification and new technologies	48
GEOPHYSICS	
Harutyunyan R.A. To the question of the existence of Yerevan's and adjacent active faults revisited	65
SCIENTIFIC CHRONOLOGY	81
LOSSES OF SCIENCE	
ZARYAN ROMIK NAIRI'S (to the 90 th anniversary)	83